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1.  In het RVS op pagina 1 geeft u aan “geen nieuwe windturbines erbij op het grondgebied 

van de Gemeente Medemblik en alleen zonne-energie toepassen zowel op land als op 

het IJsselmeer”. Dit betreft o.a. PWN drinkwaterbedrijf maar iets verderop 

aangrenzend aan Andijk bevindt zich ook waterwinstation Prinses Juliana (WRK) én het 

buurtschap Oosterdijk beiden Gemeente Enkhuizen. Hoe kunnen wij voorkomen dat ook 

specifiek dit deel grenzend aan onze gemeente windturbines worden geplaatst nu en in 

de toekomst? 

 

antwoord  Ambtelijke en bestuurlijke afstemming met de Westfriese gemeente blijft belangrijk. 

Dat ondervonden we ten tijde van het opstellen van de concept RES-NHN. Ook in de 

uitwerking van dit concept in een RES 1.0 blijft dit belangrijk. Ons uitgangspunt is dat 

het open landschap in stand blijft. En, dat er geen nieuwe windmolens op ons 

grondgebied erbij komen. Dit is ook het standpunt van het college van de gemeente 

Enkhuizen, hoorden wij.  

 

2. In het RVS op pag. 3 staat dat Duurzaam Leefbaar uitgaat van 10 windturbines die op en 

langs waterwerken een plek moeten krijgen in het IJsselmeer. Deze zin is ons niet 

duidelijk. Welke waterwerken en beoogde locaties worden hier bijvoorbeeld mee 

bedoeld? 

 

Antwoord In eerste instantie ging het plan Duurzaam Leefbaar uit van 10 windmolens. Inmiddels 

heeft de heer Buitendijk zijn plan herzien. Het huidige plan gaat niet meer uit van 

windmolens. Duurzaam Leefbaar zet in op zon op grote daken en op zonne-eilanden in 

het IJsselmeer. In de presentatie van 29 juni in de raadscommissie lichtte de heer 

Buitendijk dit toe. Het raadsvoorstel baseerden we nog op zijn oorspronkelijke plan.  

 



 

 

3. In het RVS op pag. 5 worden zonne-eilanden genoemd. Kunt u ons garanderen dat 

zonne-eilanden niet ten koste gaan van het beschikbare kuubs (m3) zoetwater nu en in 

de toekomst, wordt onze zoetwaterbuffer verkleind door zonne-eilanden? 

Antwoord Op dit moment onderzoekt een extern bureau samen met de heer Buitendijk in 

opdracht van de Provincie en de gemeente Medemblik naar onder meer het effect van 

de aanleg van zonne-eilanden op de zoetwatervoorziening. De zonne-eilanden kunnen 

technisch op verschillende manieren worden gerealiseerd.  We informeren u over de 

uitkomsten. 

 

4. In Bijlage 1  wordt repoweren als optie genoemd, het opwaarderen van bestaande 

windparken of windturbines. Op pag. 93 staat de kaart van onze regio Westfriesland lijk 

ik er een zestal te zien weergegeven in onze gemeente. Wanneer de eigenaar van 

specifiek deze molens een molen wil vervangen, is de gemeente dan verplicht hieraan 

mee te werken en  kan de gemeente er wel voorwaarden aan stellen en hebben 

omwonenden hierin inspraak of mogelijkheden om een zienswijze in te dienen? 

 

Antwoord De bestaande windturbines zijn opgenomen in de diverse bestemmingsplannen. Als het 

repoweren van een bestaande windturbine past in het bestemmingsplan dan kan op 

dezelfde plek een windturbine terug worden gebouwd, waarbij de ashoogte en 

rotordiameter lager of gelijk zijn aan de hoogte van de bestaande windturbine. Als een 

aanvraag past in het bestemmingsplan moet de gemeente hieraan meewerken. 

Omwonenden hebben de mogelijkheid om in bezwaar te gaan tegen een verleende 

omgevingsvergunning.   

Als een aanvraag niet past in het bestemmingsplan is een uitgebreidere ruimtelijke 

procedure nodig. Omwonenden hebben dan, afhankelijk van de procedure, altijd de 

mogelijkheid een inspraakreactie of een zienswijze in te dienen. 

 

 


